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2016 is voor de vereniging, financieel gezien in ieder geval, prima verlopen. 
Onze portemonnee is weer redelijk goed gevuld en we kunnen zelfs zeggen dat 
we er in het bestaan van onze vereniging, nog nooit zo goed voor hebben 
gestaan. 
 
Het doel wat we voor ogen hadden, om te komen tot een grotere financiële 
reserve dan we ooit hebben gehad, hebben we al gehaald. 
Dit betekent niet dat we de komende jaren geld over de balk gaan gooien, want 
we willen nog steeds jaarlijks een bedrag overhouden om onze reserve te laten 
groeien.  
 
Helaas zijn er wel wat geluiden te horen die aangeven dat het in de nabije 
toekomst financieel misschien wat minder goed zal worden. 
 
Ondanks dat onze vereniging, qua ledenaantal dit jaar, nog iets is gegroeid, 
houden Sportvisserij Nederland en de Federatie vol dat de ledenaantallen 
afnemen en in 2017 verder zullen gaan afnemen, wat onmiddellijk van invloed 
zal zijn op onze inkomsten. 
Daarnaast worden we vanaf 2018 geconfronteerd met een verhoging van de 
Federatieve afdracht, met € 1,75 per vispas.  
Dit betekent voor ons, bij het huidige ledenaantal, ongeveer € 5500,- meer aan 
afdrachten per jaar. 
 
Desondanks hoeven we niet pessimistisch te zijn en blijft er nog steeds ruimte 
voor nieuwe ideeën en projecten. 
 
Al met al zijn we zijn we uitermate tevreden over hoe 2016 verlopen is en we 
hopen dat we er met z`n allen een goed 2017 van zullen maken. 
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